Hong Kong Squash Cup 2025 2025 香港壁球盃賽

ல Notes to Participants 參賽者須知 ♂

Date 比賽日期

07 - 13/09/2025

All players are required to check their matches schedule at the following website,

Time 比賽時間

所有球員需自行瀏覽下列網址查閱比賽時間,

https://drawsystem.hksquash.org.hk/public Organization.php?action=doStart&match_id=284

Venue 比賽地點

Hong Kong Squash Centre (23 Cotton Tree Drive, Hong Kong)

香港壁球中心 (香港紅棉路 23 號)

 All players please report to the registration desk located on 1/F <u>15 minutes before</u> their matches start. Walkover will be given to whom are late more than 15 minutes after the official match time.

所有球員請於**比賽前 15 分鐘**到設於一樓的報到處登記。參賽者於比賽時間 **15** 分鐘後仍未報到則作棄權論。

- Participant should bring along his/her identification document as below; 参加者於報到時,須出示以下身分證明文件;
 - 1. Original copy of HKID Card / Passport 香港身份證/護照正本。

Registration 球員報到

- 2. For children aged between 11 and 14: HKID card / Passport (original/ copy) 11 歲至 14 歲兒童:香港身份證/護照(正本或副本)。
- 3. For children below aged 11: HKID Card / Passport /Birth Certificate / Document of Identity for Visa Purposes / HKSAR Re-entry Permit / One-way Permit (original/ copy). If the identity documents used are without a photograph, they will be required to present, for verification, the original of a valid photograph-bearing student card/ student handbook.
 - 11 歲以下兒童:香港身份證/護照/出生證明書/簽證身份書/回港證/前往港澳通行證 (正本或副本),如所出示身份證明文件沒有相片,必須同時出示附有相片的有效學生證/學生手冊正本,以供查核。
- All players must check their next round matches before leaving the venue. 所有球員請於每次比賽後到賽程報告板上查閱下一場比賽時間。
- Match will be played according to the WSF Singles Rules to the best of 5 games and Point-a-rally (PAR) scoring system up to 11 points will be applied.

比賽以五局三勝、十一分直接得分制進行。大會採用世界壁球協會球例。

Competition Format

-Except Men's D Grade and Women's A Grade, it will be a straight knock-out for all other categories.

比賽形式

除男子D組以及女子A組,其他所有組別賽事將以單淘汰賽形式進行。

First/ Second Round losers (for the player's 1st scheduled match only) will automatically enter the Plate events, except for those matches with double walkover.

凡於首圈/次圈主要賽事的落敗者(以參賽者被編入的<u>首場</u>賽事計)均會被自動編入遺材賽賽事,兩名對賽參賽者均缺席的賽事除外。

- Players who give "walkover or no show" will be deemed to forfeit the match. 倘若參賽者未能出席賽事,則作棄權論。
- The height of the tin shall be 19 inches for all groups. 所有組別的賽事均使用 19 吋底板。
- All junior players (aged under 19) are required to wear their own protective eyewear during matches.

所有青少年參賽者 (19 歲以下)必須自備護眼罩出賽。

Prizes 獎項

Trophies/ Medals will be awarded to the Champion, 1st runner-up and Co-third and Plate winners of each group.

各組別賽事設冠軍、亞軍、雙季軍及遺材賽賽事優勝者,得獎者將獲獎盃乙座/獎牌乙塊。

Prize Presentation Ceremony 頒獎典禮 It will be held immediately after the Men's A Final on 13 Sep 2025 (Sat) at Court 9, 1/F, Hong Kong Squash Centre. All winners must attend the ceremony to collect their prizes.

頒獎典禮將於 9 月 13 日(星期六)男子 A 組決賽後在香港壁球中心一樓 9 號場舉行,所有得獎者務必出席。

Enquiries 查詢電話 Office Hour 辨公時間 (Mon-Fri 星期一至五 09:30 - 12:45, 14:00 - 17:30) - 2869 1083

During the Tournament 比賽期間 - 5226 7262

Squash Association of Hong Kong, China reserves the right to amend this prospectus at any time without giving any prior notice.

In case of discrepancy between the English and Chinese version in respect of all or any part of the contents, the English version shall prevail.

中國香港壁球總會保留隨時修改此章程之權利而無需另行通知。

以上資料中英文版本如有歧義,一律以英文版本為準。

All decisions made in this tournament are rightfully under the discretion of Squash Association of Hong Kong, China.

中國香港壁球總會保留一切決策之權利。